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AKADEMICKÝ SENÁT 

FAKULTY LOGISTIKY A KRIZOVÉHO ŘÍZENÍ UTB VE ZLÍNĚ 

 

Zápis č. 1/2025 (226) 

 

z ustavujícího zasedání Akademického senátu FLKŘ konaného prezenční formou 

dne 13. ledna 2025 od 12:00 hodin v Restauraci Koníček, 

Družstevní 167, Uherské Hradiště - Mařatice 

Přítomni: 

Členové (abecedně): Ing. Romana Heinzová, Roman Kopeček, Patricie Milotová, Ing. Robert 
Pekaj, MPA, Jakub Poštolka, Ing. Bc et Bc. Lukáš Snopek, Ph.D., Tereza 
Srnečková, Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., Martin Šubrt, Ing. Pavel Tomášek, 
Ph.D., doc. Ing. Pavel Valášek, CSc., LL.M 

 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Zuzana Tučková, Ph.D., Ing. Pavel Taraba, Ph.D., Ing. Jakub 

Rak, Ph.D., Ing. Alena Procházková, MBA  
 
Hosté: Ing. Lukáš Pavlík, Ph.D., Mgr. Matyáš Adam, Ph.D., Ing. Slavomíra 

Vargová, Ph.D., Mgr. Vlasta Borůvková Buková, Bc. Vít Foltýn, Rostislav 
Gregor, Bc. Daniel Chlaň, Bc. Jan Liška, Roman Šír, Tereza Vetýšková, 
Dominik Šmíd 

 
 
Program zasedání: 

1. Souhrnná zpráva o výsledku voleb a představení zvolených členů AS FLKŘ.  

2. Představení přizvaných účastníků jednání. 

3. Slib člena AS FLKŘ.  

4. Volba předsedy. 

5. Volba místopředsedy. 

6. Stanovení termínu prvního řádného zasedání AS FLKŘ. 

7. Různé. 

 

Bod 1) Souhrnná zpráva o výsledku voleb a představení nově zvolených členů AS FLKŘ 
Dr. Pavlík jako předseda volební komise zahájil jednání a přivítal všechny přítomné – nově zvolené členy 
AS FLKŘ, členy AS FLKŘ, kterým skončilo funkční období, členy volební komise i členy vedení fakulty a 
další hosty. 
Děkanka fakulty poděkovala všem členům končícího AS FLKŘ za práci, kterou v minulém funkčním období 
ve prospěch fakulty jako senátoři vykonali. 
 
Poté Dr. Pavlík informoval přítomné o průběhu voleb (včetně účasti), představil nově zvolené členy AS 
FLKŘ a předal jim osvědčení o zvolení. 
 
 
 
Bod 2) Představení přizvaných účastníků jednání 
Dr. Pavlík představil přizvané účastníky jednání a uvedl, že předseda Ekonomické komise bývalého AS 
FLKŘ Dr. Peterek a předsedkyně Legislativní komise bývalého AS FLKŘ Dr. Veselá se z jednání omluvili. 
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Bod 3) Slib člena AS FLKŘ. 
Na vyzvání předsedy volební komise paní Ing. Romana Heinzová, Ph.D. za nově zvolené členy AS FLKŘ 
přečetla slib člena AS FLKŘ. Všichni nově zvolení členové AS SFLKŘ jej stvrdili svým podpisem a stali se 
tak platnými členy AS FLKŘ. 
 
 

Bod 4) Volba předsedy 
Dr. Pavlík seznámil přítomné s postupem při volbě předsedy AS FLKŘ dle Volebního řádu AS FLKŘ 
a způsobem označování návrhových lístků a jmenoval skrutátory z řad členů volební komise, a to pana Ing. 
Jakuba Raka, Ph.D. a pana Mgr. Matyáše Adama, Ph.D. 
 
Členové AS FLKŘ obdrželi návrhové lístky pro volbu předsedy AS FLKŘ a vyplněné vložili do připravené 
urny. Skrutátoři provedli kontrolu odevzdaných hlasovacích lístků a sečetli odevzdané hlasy. 
 
Výsledky voleb předsedy AS FLKŘ: 
Bylo vydáno 11 hlasovacích lístků, odevzdáno bylo 11 hlasovacích lístků, z toho bylo 11 hlasů platných. 
 
Dr. Pavlík konstatoval, že v prvním kole byl většinou 6 hlasů zvolen předsedou AS FLKŘ pan Ing. Jan 
Strohmandl, Ph.D. 
 
Poblahopřál mu ke zvolení a předal mu vedení ustavujícího zasedání. 
 
Dr. Strohmandl poděkoval přítomným za zvolení a důvěru a volební komisi a jejímu předsedovi za 
odvedenou práci a ujal se řízení zasedání. 
 
 
Bod 5) Volba místopředsedy 
Dr. Strohmandl požádal Dr. Raka a Dr. Adama, aby se ujali role skrutátorů i při volbě místopředsedy AS 

FLKŘ. 

Po úpravě hlasovacích lístků (vyškrtnutí Dr. Strohmandla jako předsedy ze seznamu kandidátů) byly 

hlasovací lístky rozdány přítomným senátorům. 

Po jejich odevzdání do připravené urny a kontrole a sečtení hlasů Dr. Strohmandl konstatoval, že v prvním 

kole volby místopředsedy AS FLKŘ obdržel doc. Valášek 5 hlasů, Ing. Pekaj 5 hlasů a sl. Milotová 1 hlas. 

Žádný ze členů AS FLKŘ neobdržel většinu 6 hlasů a v prvním kole tedy místopředseda AS FLKŘ nebyl 

zvolen. Do druhého kola volby místopředsedy postupují dva kandidáti s nejvyšším počtem hlasů, tedy doc. 

Valášek a Ing. Pekaj. 

 

Po úpravě hlasovacích lístků a hlasování členů AS FLKŘ provedli skrutátoři kontrolu odevzdaných 

hlasovacích lístků a na základě výsledků hlasování ve druhém kole volby místopředsedy Dr. Strohmandl 

konstatoval, že počtem 7 hlasů byl místopředsedou AS FLKŘ zvolen doc. Ing. Pavel Valášek, CSc. LLM. 

Ke zvolení doc. Valáškovi poblahopřál. 

 

Dále poděkoval skrutátorům za jejich práci a ukončil volby 

 

 
Bod 6) Stanovení termínu prvního řádného zasedání AS FLKŘ 
Dr. Strohmandl jako předseda AS FLKŘ navrhnul termín následujícího řádného jednání AS FLKŘ na 17. 2. 
2025. 
Dr. Tomášek upozornil, že v uvedeném termínu je na plánované pracovní cestě, pokud bude tento termín 
schválen, nebude se moci jednání zúčastnit. 
Dále k tomuto návrhu neměl nikdo z přítomných ani připomínky, ani návrh na změnu. 
 
 
Návrh usnesení č. 226/1 
„AS FLKŘ schvaluje termín následujícího řádného jednání na 17. 2. 2025.“ 
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K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 1. Návrh usnesení byl přijat. 
 
 
Usnesení č. 226/1 
„AS FLKŘ schvaluje termín následujícího řádného jednání na 17. 2. 2025.“ 
 
 

Bod 7) Různé 

- Na úvod tohoto bodu Dr. Strohmandl informoval, že koncem prosince fakulta obdržela z NAÚ 

rozhodnutí o prodloužení platnosti akreditací bakalářských studijních programů Ochrana 

obyvatelstva a Management rizik (oba v kombinované i prezenční formě studia, výuka v českém 

jazyce) na 10 let. Rovněž fakulta obdržela rozhodnutí o udělení akreditace bakalářskému studijnímu 

programu Risk Management (prezenční forma studia, výuka v anglickém jazyce), a to na 10 let. 

 

- Dále Dr. Strohmandl uvedl, že je nutno upřesnit složení volební komise pro volby zástupců FLKŘ 

do AS UTB, a to v souladu s Organizačními pokyny pro přípravu a průběh voleb  zástupců FLKŘ 

do AS UTB pro období 2025-2028.  

 

Návrh usnesení č. 226/2 

„AS FLKŘ upřesňuje složení volební komise pro volby zástupců FLKŘ do AS UTB pro období 

2025-2028 následujícím způsobem: 

- Ing. Lukáš Pavlík, Ph.D. – akademický pracovník, člen 

- Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. – akademický pracovník, člen 

- Ing. Jakub Rak, Ph.D. – akademický pracovník, náhradník 

- Dominik Šmíd – student, člen 

- Bc. Jan Liška – student, náhradník.“ 

 

K hlasování přítomno celkem 11 členů AS FLKŘ.  
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel se 0. Návrh usnesení byl přijat. 
 

Usnesení č. 226/2 

„AS FLKŘ upřesňuje složení volební komise pro volby  zástupců FLKŘ do AS UTB pro období 

2025-2028 následujícím způsobem: 

- Ing. Lukáš Pavlík, Ph.D. – akademický pracovník, člen 

- Mgr. Matyáš Adam, Ph.D. – akademický pracovník, člen 

- Ing. Jakub Rak, Ph.D. – akademický pracovník, náhradník 

- Dominik Šmíd – student, člen 

- Bc. Jan Liška – student, náhradník.“ 

 

- Děkanka fakulty zdůraznila, že získání akreditací na 10 let má pro fakultu velký význam, studenti 

SP Ochrana obyvatelstva a Management rizik budou dle těchto nových akreditací studovat již od 

akademického roku 2025/2026. Přijímací řízení pro bakalářský studijní program Risk Management 

bude vyhlášeno nejdříve pro akademický rok 2026/2027, pro výuku cizojazyčného studijního 

programu je nutno provést pečlivou přípravu, a to nejen v oblasti výuky, ale i v oblasti administrativy. 

- Následně děkanka fakulty seznámila přítomné dopisem rektora UTB, který jí byl doručen dne 6. 1. 

2025 a v němž rektor UTB požaduje na základě stížnosti předsedy ZO VOS UTB pana Ing. et Ing. 

Jiřího Konečného, Ph.D. ze dne 19. 3. 2024 na diskriminační jednání, doložení některých 

skutečností, a to: způsob stanovené osobního příplatku Dr. Konečného ve stanovených obdobích, 

dále ve stanovených obdobích uvedení výše pracovních bodů a konkrétní finanční ohodnocení 

zaměstnanců, a to formou jmenovitého seznamu, který bude následně anonymizován, dále 

poskytnutí závěrů Etické komise při posuzování plagiátorství diplomové práce Petra Krejčího 
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a zdůvodnění nerovného přístupu k zaměstnancům FLKŘ při využívání soukromého vozidla 

k pracovním cestám. 

- Děkanka fakulty požádala přítomné, vzhledem k tomu, že se jedná o informace, které se týkají 

zaměstnanců fakulty, o jejich vyjádření, a to zejména k bodu poskytování informací jmenovitě 

o zaměstnancích. Uvedla, že je panu rektorovi připravena poskytnout informace o metodickém 

postupu při tvorbě osobního ohodnocení na fakultě. Všichni akademičtí pracovníci mají přístup do 

systému HAP, ve kterém vidí své PB za činnosti, které jsou hodnoceny. Dále jsou pro zaměstnance 

přístupné interní předpisy, které se tvorby příplatků týkají. Návrhy na příplatky předávají 

a zdůvodňují děkance ředitelé ústavů. Při předávaní rozhodnutí o stanovení výše příplatku vedoucí 

pracovníci jeho výši dále svým podřízeným zdůvodňují. Dále děkanka fakulty uvedla, že jí není 

známo, z jakého důvodu jsou požadovány informace v případu plagiátorství a také že jí nebyly 

sděleny žádné konkrétní případy nerovného přístupu při využívání osobního vozidla. Rovněž 

upozornila, že stížnost na diskriminační jednání byla podána 19. 3. 2024 a ona byla požádána 

o vyjádření až 6. 1. 2025.  

- Dr. Strohmandl uvedl, že jednak jako člen AS FLKŘ, tak i za svou osobu nesouhlasí se jmenovitým 

předáváním informací o výši příplatků zaměstnanců třetím osobám. Uvedl, že rektor UTB má 

v SAPu ze své pozice k těmto údajům přístup, a že si není jistý, jestli ve vztahu k ochraně informací, 

má děkanka fakulty kompetenci tyto informace někomu poskytovat. 

- Doc. Valášek uvedl ze své zkušenosti ředitele ústavu, že na fakultě je při tvorbě příplatků 

postupováno podle interních předpisů a postupu, který výše uvedla paní děkanka. On sám vždy 

výši osobních příplatků se zaměstnanci svého ústavu projednává, a to jak jejich návrh, tak 

i výsledné osobní hodnocení. 

- Dr. Snopek se dotázal, zda svou stížnost předložil Dr. Konečný jako předseda ZO VOS UTB, nebo 

zda jako zaměstnanec. Z dopisu vyplývá, že jako předseda ZO VOS UTB. 

- Dr. Rak jako člen ZO VOS UTB uvedl, že si není vědom skutečnosti, že se ZO VOS UTB 

problematikou diskriminačního jednání na FLKŘ zabývala. Prověří tuto skutečnost v zápisech. 

- Ing. Pekaj upozornil, že z důvodu GDPR je velmi neobvyklé předávat informace o výši příplatků 

jmenovitě, obvykle se informace předávají komplexně za skupinu pracovníků a o rozmezí, které je 

pro danou skupinu relevantní. 

- Dr. Tomášek uvedl, že vítá jakékoliv snahy o transparentnost, ale konkrétní údaje o příplatcích by 

měly být poskytnuty pouze po předchozím souhlasu dotčených pracovníků. 

- Pan Kopeček uvedl, že je velmi neobvyklé vyžadovat poskytnutí informací třetí osobě o výši 

finančních příplatků. 

- Další členové AS FLKŘ uvedli, že jsou uvedenou situací překvapeni a že by měly být dodržovány 

všechny platné předpisy, týkající se poskytování osobních údajů zaměstnanců třetím osobám, a to 

vždy a zejména tehdy, kdy není jasné, proč jsou požadovány.  

Na závěr diskuze k tomuto bodu děkanka fakulty poděkovala všem za jejich vyjádření. 

 

Vzhledem k tomu, že do bodu různé neměl nikdo z přítomných další náměty, poděkoval Dr. Strohmandl 

jako předseda nově ustaveného AS FLKŘ všem za účast, upozornil na úkoly, které AS FLKŘ čekají, uvedl, 

že se těší na další spolupráci a ve 14:40 ukončil jednání.  

 

Zapsala:            Mgr. Eva Skýbová 

Verifikoval:  Ing. Jan Strohmandl, Ph.D., předseda AS FLKŘ , v. r. 


